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Maastricht,  9 juni 2022     
 
Betreft: Schriftelijke vragen van Senioren Partij Maastricht inzake transportcapaciteit Tennet 
 
Geacht college,  
 
Woensdag 8 juni ll. heeft Tennet een vooraankondiging afgegeven conform artikel 9.5 van de Netcode 
Elektriciteit van verwachte structurele congestie voor afname van elektriciteit in de provincies Brabant en 
Limburg’. Het tekort aan beschikbare transportcapaciteit voor afname heeft betrekking op het 
hoogspanningsnetwerk van Tennet en het onderliggende netwerk van de regionale netbeheerder Enexis. 
 
De verwachte structurele congestie duurt voor Limburg minimaal tot 2027, maar mogelijk langer tot aan 
uiterlijk 2032. Hierbij is tevens kenbaar gemaakt dat de geplande netverzwaringen in Limburg zijn voorzien 
voor wat betreft de vervanging van het 380kV-station en koppeltransformatoren Maasbracht in 2027 en de 
realisatie 380kV-station Graetheid zelfs pas tussen 2030 en 2032. 
 
Gevolg van voornoemde problematiek is dat aanvragen voor aansluiting op het elektriciteitsnetwerk voor 
zogenaamde grootverbruiker zoals bedrijven, nieuwe supermarkten, fabrieken, kantoren e.d. niet worden 
ingewilligd. 
 
Deze onverwachte ontwikkeling is aanleiding tot het stellen van de volgende vragen: 
 
1. Is bekend en kunt u inventariseren welke ondernemingen, bedrijven, kantoren en onderwijsinstellingen - 

gezien de ambities in Maastricht in kader van IHP PO en VO - voornemens zijn nieuwbouwplannen c.q. 
verbouwplannen te realiseren binnen Maastricht en of deze een aanvraag voor aansluiting op het 
elektriciteitsnet hebben ingediend? 

2. Kunt u inventariseren welke gevolgen de vooraankondiging van Tennet heeft voor de werkgelegenheid 
binnen Maastricht? 

3. Kunt u aangegeven welke gevolgen de vooraankondiging van Tennet heeft voor:  
a. De ambities rondom de stationsomgeving 
b. De doorontwikkeling van de Campus Ranwyck 
c. De ontwikkeling van het ENCI-terrein 
d. De herontwikkeling van het winkelcentrum De Heeg 
e. De realisatie van de middenzaal 
f. De brede scholengemeenschappen c.q. de realisatie van diverse Kindcentra? 

4. Kunt u een schatting geven van de financiële gevolgen voor de projecten die als gevolg van de 
transportcapaciteit problematiek vertraging oplopen? 
 



 
 
 
 

5. Kunt u inventariseren welke alternatieven mogelijk zijn en/of welke keuzes kunnen (moeten) worden 
gemaakt ? 

6. Bent u bereid om in overleg te treden met de Provincie Limburg over de mogelijkheid te volgen 
procedures die worden gevolgd ten behoeve van de voorgenomen netverzwaringen te versnellen? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
John Steijns, fractievoorzitter 
Henny Willems, gemeenteraadslid 


